
Skolebestyrelsesmøde tirsdag 13. februar 2023 17:30-20:00 på Krogårdskolen 

Deltagere: Jesper, Martin, Michala, Janne og Dea (forældrerep.) Carl (elevrep.) Søren 
(medarbejderrep.) Rasmus og Dan (ledelse og referat) 

REFERAT  

Mødeleder: Dea 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

• Spørgsmål om kantinen fra sidste møde. – Ledelsen afventer en afklaring. 

• Skolemøbler – Jesper skrev til det politiske udvalg i fht. Elevrådets spørgsmål om 
midler/økonomi til at udskifte elevborde og stole på Krogårdskolen. Svaret var ikke 
positivt. Der er ingen frie midler til at dække denne udgift. SB svarer Claus Jensen. 

 

2. Nyt fra elevrådet    10 min 

Elevrådet er kede af den melding de har fået fra politikerne om, at der IKKE er økonomi til at 
hjælpe os med nye elevstole og borde. 

Eleverne oplever fortsat, at der er ski... koldt i lokalerne! – Eks. I idræt er der ca. 17 gr. Og 
flere klasselokaler kan ikke komme over 18 gr. 

Enkelte spørgsmål om sidste mødes drøftelse af ”mobilpolitikken” på Krogård. Intet til 
referat. 

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 

Medarbejderne: 

• Umiddelbart efter vinterferien starter de ”indledende møder” med ledelsen, hvor vi 
ser på næste skoleårs rammer og vilkår. 

o Vi ser rigtig mange løse ender i fht. Det kommunale Inklusionsprojekt de 
kommende år. 

o Krogård får et ”co-teaching-spor” fra kommende skoleår. – En art 
”specialklasserække” her på skolen. Det er også en del af inklusionsprojektet, 
men dette er ikke drøftet med personalet endnu. 

o Økonomien ser også ud til at blive stram i kommende år. 

Ledelsen: 

• SFO-åbningstiden har været drøftet og SB traf en beslutning. Desværre oplever 
ledelsen ikke, at det mandat vi troede vi havde, holder i personalegruppen, nu 
beslutningen er taget.  

o SB stiller sig undrende overfor, hvorfor personalet ikke ”greb muligheden for 
indflydelse” da den var der.  

o SB vil gerne være med til at finde løsninger, der fortsat kan være med til at 
gøre SFO’en til en attraktiv arbejdsplads og går derfor på kompromis med 
forslaget om fredagens åbningstid. 

o SFO’ens åbningstid bliver pr. 1. april 2024: 
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▪ Mandag – torsdag 06.45 – 17.00 
▪ Fredag 06.30 – 16.30 

 

• Åbningstiden på skolen – ledelsen har igen fået en henvendelse om, hvorfor skolen 
ikke bare kan åbne kl. 7.30 og først kl. 7.50? – Det er et spørgsmål om prioritering af 
ressourcer. Man kan altid tilmelde sine børn til morgen-SFO. 

• Skolernes udviklingssamtale kommer om ”et øjeblik”. Skolens ledelse drøfter skolens 
udvikling ud fra nogle faste og selvvalgte punkter, med skolechefen.  

• Møde onsdag d. 6/3 kl. 17 – 19 – oplæg om skolevæsenets økonomi. SB foreslår at vi 
rykker vores ordinære møde, så vi kan deltage denne dag. (til mandag d. 4/3). 

• Antallet af børnehaveklasser er blevet udmeldt. 3 klasser færre i Greve kommune 
næste skoleår, men vi beholder 3 klasser på vores skole. 

• Krogårdskolen skal – med de kommende børnehaveklasser, have et ”co-teaching-
spor”. Det betyder at en klasse på årgangen højst kan rumme 17 børn fra 
almenområdet og derudover max 5 visiterede elever. Denne opgave er naturligvis en 
forandring ind i organisationen. 

• SB og ledelsen er enige om, at eks. Apple-ure og andet, der kan ringe, er omfattet af 
skolens mobilpolitik. 

Skolebestyrelsen: 

• Martin har fremsendt et par billeder fra SFO’ens legeplads et par dage efter sidste 
voldsomme regnvejrsperiode. – Er der noget at gøre? Rasmus tager billederne med til 
ejendomscenteret. 

 

4. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

Henvendelse fra Greve Lærerforening til Jesper, om han/SB kunne tænke sig at være med til 
at oprette et forum; ”Sammen om Skolen” i Greve. Det vil vi gerne. 

Jesper orienterede om, at formændene er opmærksomme på, at flere skoleledere er 
stoppet. Formændene er bekymrede for, om der er nok penge til at drive et funktionsdygtigt 
skolevæsen? Er det overhovedet attraktivt at være leder i en kommune, der bliver drevet så 
økonomisk stramt? 

Jesper har skrevet et forord til skolens principper. – Han har ”sakset” fra folkeskoleloven og 
Skole og Forældres hjemmeside. Overordnet handler det om, hvordan vi driver tilsyn med 
dagligdagen på skolen. 

 

5. Princip om forældres deltagelse i undervisning   Dan 30 min 

Dan fremlagde forslag til princip for understøttelse af – og deltagelse i undervisningen. SB 
tilsluttede sig (med en enkelt rettelse) forslaget, der nu lægges på skolens hjemmeside under 
SB’s principper. 
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6. Fremtidens skolefoto    Rasmus 10 min 

Rasmus fremlagde undersøgelsen. Vi sætter nye krav til Frandsen Foto og ser, om de kan 
imødekomme dem (bedre papirkvalitet). 

 

7. Økonomi og sygefravær    Rasmus 20 min 

Rasmus fremlagde skolens økonomi. – Sidste år gik vi ud med et underskud på ca. 250.000,00 
kr. Vi har primært et overforbrug på vores inklusionskonto – tiltag på skolen og ekskluderede 
elever. 

SB er meget bekymrede for, om ”inklusionsområdet” fortsat presser almenområdet i så høj 
grad, som det var tilfældet i 2023. – Hvad skulle pege i retning af, at det bliver bedre? 

Skolen oplever desværre også et stort sygefravær pt. Det forventes at falde over de 
kommende måneder (langtidssygemeldte, der er på vej tilbage.) 

 

8. Skolens 50-års jubilæum   Rasmus 10 min 

Skolen planlægger med en fejring af jubilæet sidst i august. (måske is, pølser el.lign.) 

 

9. Eventuelt og arbejdsgrupper   5 min 

God oplevelse at deltage i kommunens KFI-møde om rusmidler i Greve (I Portalen). 

 

Kommende møder:  

Onsdag 6. marts Lektiemængde (Fatima, Martin) uge 10 17.30-20.00 

Mandag 8. april Brug af IT-udstyr (Malene, Jesper)  uge 15 17.30-20.00 

Tirsdag 14. maj Holddannelse Malene  uge 20 17.30-20.00 

Torsdag 13. juni Michala uge 24 17.30-20.00 (sommerafslutning & kort 
gennemgang af vores principper) 
 

Emner til kommende møder: 

Fælles ferie-planlægning mellem skolerne 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre  Malene og Leise 

Styregruppe for digital skattejagt Mohammad og Leise 
 


